
Protokół nr 0022.46.2025 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego 

w dniu 21 maja 2025 r.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 9:00. Obradom przewodniczył Starosta Robert 
Kropidłowski.

W posiedzeniu udział wzięli (załącznik nr 1 do protokołu):
1. Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar B anasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak 

oraz
Krystyna Woźniak - naczelnik Wydziału Finansów
Artur Szafrański - Sekretarz Powiatu

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
wymagane ąuorum.

Porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego (załącznik nr 2 do protokołu):

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 14 maja 2025 r.

3. Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji - sprawy bieżące.

4. Naczelnik Wydziału Finansów - projekt uchwały Zarządu Powiatu, propozycje zmian 

do budżetu powiatu na 2025 r.

5. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska - sprawy bieżące Wydziału.

6. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju - projekt uchwały Zarządu Powiatu.

7. Sekretarz Powiatu - projekt uchwały Zarządu Powiatu.

8. Sprawy bieżące Powiatowego Zarządu Dróg w Kole.

9. Sprawy bieżące Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole.

10. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

11. Zamknięcie obrad.
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Przebieg posiedzenia

Ad 1.
Starosta odczytał porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego. Nie zgłoszono uwag do 

porządku, został on jednomyślne przyjęty.

Ad 2.

Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.45.2025 

z dnia 14 maja 2025 r. nie wnosząc uwag i poprawek. Tym samym protokół został przyjęty 

jednomyślnie.

Ad 3.
Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji p. Szkudlarek poruszyła następujące tematy:

1. Zwróciła się z prośbą o wskazanie członków komisji konkursowej w związku 

z ogłoszeniem konkursu na stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Kole. Zarząd wytypował skład komisji: p. Szkudlarek, p. Łączkowska, 

p. Szafrański.

2. Pismo Centrum Doskonalenia Nauczycieli w Koninie - prośba o ufundowanie nagród 

dla 3 najlepszych uczniów z powiatu kolskiego, którzy wzięli udział w Ogólnopolskim 

Konkursie Języka Angielskiego FOX (jeden z uczniów został Laureatem Konkursu, 

natomiast pozostała dwójka uzyskała bardzo dobry wynik). Zarząd wyraził zgodę.

Starosta powrócił do pisma Szkoły Tańca i Fitnessu Gama Dance Studio oraz Stowarzyszenia 

„Impresja” dotyczącego prośby o ufundowanie pucharów oraz medali dla uczestników 

Ogólnopolskiego Turnieju Tańca „Dance On Fire”. Zarząd wyraził zgodę na zakup pucharów 

oraz medali do kwoty 1.500 zł.

Ad 4.
Naczelnik Wydziału Finansów p. Woźniak przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Kolskiego w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu kolskiego na 2025 rok.

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.46.124.2025
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Następnie Naczelnik Wydziału Finansów przedstawiła propozycje zmian do budżetu powiatu 

na 2025 r.:

1. Wojewoda Wielkopolski - informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych na rok 

2025 w dziale 754, rozdz. 75411, §2110 o kwotę 43.200,00 zł. Środki te przeznaczone 

są na wydatki związane z przeszkoleniem strażaków Ochotniczych Straży Pożarnych 

przez Państwową Straż Pożarną. Zarząd wyraził zgodę na wprowadzenie środków do 

budżetu.

2. Wydział Geodezji, Kartografii i Katastru oraz Wydział Gospodarki Nieruchomościami 

- prośba o wprowadzenie do budżetu powiatu środków z dotacji od Wojewody 

Wielkopolskiego w kwocie 19.000,00 zł. Środki przeznacza się na zakup urządzenia 

wielofunkcyjnego (drukarki) - za kwotę 8.000,00 zł oraz aparatu fotograficznego za 

kwotę 2.000,00 zł - do Wydziału Gospodarki Nieruchomości oraz zakup laptopa za 

kwotę 9.000,00 zł - do Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru. Zarząd wyraził zgodę.

3. Wydział Gospodarki Nieruchomościami - prośba o dokonanie zmian w planie 

finansowym Wydziału polegających na przesunięciu pomiędzy paragrafami kwoty 

1.500,00 zł. Powyższa zmiana niezbędna jest w celu dostosowania zaplanowanych kwot 

do realizacji bieżących zadań Wydziału, m.in.: nieplanowane na etapie opracowywania 

budżetu na rok 2025 koszty związane z opłatami za wypisy i wyrysy z rejestru gruntów 

niezbędne w celu przekazania nieruchomości Skarbu Państwa w zarząd Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasów Państwowych Nadleśnictwa. Zarząd wyraził zgodę.

4. Wydział Geodezji, Kartografii i Katastru - prośba o dokonanie zmian w budżecie 

Powiatu polegających na zwiększeniu planu wydatków w 2025 roku o kwotę 

20.000,00 zł. Środki te zostaną przeznaczone na gleboznawczą klasyfikację gruntów. 

Zarząd wyraził zgodę.

5. Zespół Szkół Ogólnokształcących i Technicznych w Kłodawie - prośba o przyznanie 

dodatkowych środków finansowych w wysokości 21.000,00 zł w budżecie na 2025 rok 

na wykonanie instalacji centralnego ogrzewania poprzez montaż nowych grzejników 

stalowych wraz z zaworami termostatycznymi w pracowni w zawodzie technik elektryk. 

Obecna instalacja grzewcza jest w znacznym stopniu wyeksploatowana, co skutkuje 

nierównomiernym rozprowadzaniem ciepła, częstymi awariami oraz wysokimi 

kosztami eksploatacji. W wyniku tego w pomieszczeniach szkolnych panuje 

niewystarczająca temperatura, szczególnie w okresie zimowym. Zarząd wyraził zgodę.
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6. Wydział Finansów - prośba o dokonanie zmian w planie wydatków na 2025 rok poprzez 

zwiększenie w dziale 750, rozdział 75020 § 4700 o kwotę 20.000,00 zł. Powyższa 

zmiana podyktowana jest koniecznością zwiększenia planu wydatków na szkolenia 

pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej. Zarząd wyraził zgodę.

7. Wydział Oświaty, Kultury i Promocji - prośba o zwiększenie planu wydatków o łączną 

kwotę 54.814,00 zł w związku z otrzymaniem środków, o których mowa w ustawie 

z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa, za dodatkowe zadania oświatowe realizowane 

w okresie od 1 do 30 kwietnia 2025 roku oraz wnioskami dyrektorów placówek, 

w których uczą się i zamieszkują uczniowie z Ukrainy. Proponuje się następujący 

podział: Zespół Szkół Technicznych w Kole - 15.323,00 zł, Zespół Opiekuńczo - 

Edukacyjno - Wychowawczy w Kole - 13.595,00 zł, Zespół Szkół Ekonomiczno- 

Administracyjnych w Kole - 1.095,00 zł, Ośrodek Rehabilitacyjno-Edukacyjno- 

Wychowawczy w Kole - 24.801,00 zł. Zarząd wyraził zgodę.

8. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Kole - prośba o zmianę zadania: 

„Dostawa pojazdu wielofunkcyjnego typu Quad dla KP PSP w Kole" w ramach 

zaplanowanego wsparcia finansowego w roku 2025 kwotą 75.000,00 zł, na zadanie: 

„Renowacja części elewacji budynku KP PSP w Kole”. Prośbę swą Komendant 

motywuje tym, iż nie otrzymał wsparcia finansowego z WFOSiGW w Poznaniu, które 

było niezbędne do realizacji zaplanowanego zadania. Natomiast elewacja budynku KP 

PSP w Kole szczególnie w części frontowej wymaga renowacji ze względów estetyczno 

- wizerunkowych, jak i technicznych, Komenda na ten cel nie posiada własnych 

środków finansowych. Kwota zaplanowanego wsparcia dla jednostki na 2025 rok 

umożliwiłaby częściową realizację tego zadania. Zarząd wyraził zgodę.

9. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Kole - prośba o dokonanie zmian 

w planie wydatków na 2025 rok poprzez przesunięcie pomiędzy paragrafami kwoty 

1.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup leków. Zarząd wyraził zgodę.

10. Uchwała Rady Miejskiej Koła zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia w roku 2025 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Kolskiego na realizację 

zadania inwestycyjnego - „Poprawa bezpieczeństwa na ul. Kolejowej w Kole” w kwocie 

37.500,00 zł. Zarząd wyraził zgodę na wprowadzenie środków do budżetu oraz na 

zabezpieczenie środków po stronie Powiatu.

4



Ad 5.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska p. Czerwiński poruszył temat podpisania 

porozumienia z Nadleśnictwem Koło dotyczącego wspólnej organizacji Powiatowych Dni 

Ziemi i Lasu w 2025 r. Zarząd wyraził zgodę na podpisanie porozumienia.

Następnie p. Czerwiński poinformował, że Powiat otrzymał mniejsze dofinansowanie ze 

środków WFOŚiGW niż wnioskowano na organizację Powiatowych Dni Ziemi i Lasu.

Ad 6.
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju p. Sobczak przedstawiła projekty uchwał Zarządu 

Powiatu Kolskiego:

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej proj ektu „Gminnego Programu Rewitalizacj i dla 

Gminy Dąbie do roku 2035” w zakresie zgodności ze Strategią Rozwoju Powiatu 

Kolskiego

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025,46.125.2025

• w sprawie wyników konsultacji społecznych dotyczących projektu „Strategii Rozwoju 

Powiatu Kolskiego na lata 2025 - 2035”

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwala została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.46.126.2025

Następnie p. Sobczak poinformowała, że Powiat oczekuje na wyniki naboru wniosków 

w WFOŚiGW na zadania w ramach edukacji ekologicznej. Powiat złożył wniosek na 

doposażenie sali dydaktycznej o tematyce ekologicznej w Liceum Ogólnokształcącym w Kole. 

Ad 7.
Sekretarz Powiatu p. Szafrański omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Kolskiego 

w sprawie przedłożenia Raportu o stanie Powiatu Kolskiego za rok 2024 oraz przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu Kolskiego o udzieleniu Zarządowi Powiatu wotum zaufania.
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Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów 0

- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.46.127.2025

Ad 8.
W posiedzeniu uczestniczyli Zastępca Dyrektora p. Orchowska oraz Główny księgowy 

p. Łączkowski. Poruszono następujące tematy:

1. informacja z otwarcia ofert na realizację zamówienia pn.: "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 343 8P w miejscowości Dębowiczki". W wyznaczonym terminie 

wpłynęły trzy oferty, najtańsza oferta przekracza kwotę zabezpieczoną na powyższy cel 

w budżecie powiatu. Pozostające w planie finansowym PZD środki w wysokości 

150.000,00 zł z uwzględnieniem kosztów map, dokumentacji oraz usługi inspektora 

nadzoru są niewystarczające o 11.000,00 zł do zawarcia umowy na wykonanie robót 

budowlanych. Powyższe dotyczy odcinka ww. drogi, po rozmowie z Wójtem Olszówki 

ustalono, że realizowany będzie odcinek drogi do końca powiatu wówczas braknie ok. 

60.000 zł (24.000 zł po stornie Gminy, 36.000 zł po stronie Powiatu). Zarząd wyraził 

zgodę na dołożenie środków.

2. wniosek Burmistrza Miasta Dąbie w sprawie zaopiniowania projektu Gminnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Dąbie do roku 2035. Dyrektor Kujawa przedstawił 

projekt opinii PZD w Kole z uwagami w zakresie Projektu Zintegrowanego nr 1 

„Dąbska pętla kultury” Moduł VII - Utworzenie ścieżki pieszo-rowerowej. Zarząd 

zaakceptował opinię PZD.

3. szacowany koszt przebudowy drogi powiatowej nr 3413P na odcinku Zbójno - Długie 

długości 990 m. Dyrektor Kujawa na podstawie cen jednostkowych z ostatnich 

postępowań przetargowych szacuje koszt przebudowy na kwotę ok. 2.050.000,00 zł 

brutto. Poinformował, że przejściowo można zaniechać realizację warstwy wiążącej, co 

pozwoli obniżyć koszt do 1.100.000,00 zł. Można również rozważyć podział zadania 

na 2 lata. Starosta zaproponował podzielenie zadania na 2 lata oraz skrócenie długości 

odcinka, który miałby być realizowany w 2025 r. Należy spotkać się w tej sprawie 

z Burmistrzem Kłodawy.
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4. Wójt Gminy Koło zwrócił się z prośbą o wydanie opinii do wniosku o wydanie decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa odcinka drogi gminnej nr 

493528P Kiełczew I - Baza SKR - Lipie Góry". Zarząd pozytywnie zaopiniował.

5. Przewidywane koszty realizacji zadania pn.: „Przebudowa ulicy 20-go Stycznia w 

Kole". Koszty zadania podzielono na 3 etapy: etap I - ul. Toruńska - ul. Broniewskiego 

koszt: 700.000,00 zł; etap II - ul. Broniewskiego - ul. Wojciechowskiego koszt: 

2.400.000,00 zł; etap III - ul. Wojciechowskiego - ul. Blizna koszt: 450.000,00 zł. 

Zarząd zapoznał się.

6. Dyrektor Kujawa przedstawił odpowiedź na pismo mieszkańców w sprawie budowy 

chodników w ciągu drogi powiatowej nr 3206P w pobliżu Szkoły Podstawowej 

w miejscowości Łuczywno. Zarząd zapoznał się.

7. Pismo Sołtys Dzieraw w sprawie kontynuacji remontu środkowego odcinka drogi 

powiatowej - ul. Wiejskiej, łączącej Koło z Dzierawami wraz z uwzględnieniem 

budowy ciągu pieszo - rowerowego na tym odcinku. Starosta poinformował, że spotkał 

się w tej sprawie z p. Sołtys i przedstawił plany dotyczące planowanego remontu na ww. 

odcinku drogi.

8. Dyrektor Kujawa poinformował, że nośność podłoża w obrębie skrzyżowania 

obwodnicy Koła z DK 92 jest zbyt mała. Obecnie trwają wyliczenia dot. wzmocnienia 

nośności podłoża, oczekuje się również na wyliczenie kosztu tych prac.

9. Powrócono do tematu toczącego się postępowania sanacyjnego w firmie

S.A. Firma ta nie uiściła opłat za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym. Po 

zapoznaniu się z opinią prawną Radcy Prawnego p. Orchowskiej w tym temacie Zarząd 

zagłosował za propozycjami układowymi złożonymi przez Agencję Rozwoju 

Przemysłu oraz za uchwałą o ustaleniu wynagrodzenia Zarządcy masy sanacyjnej

S.A.

Ponadto Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa dla Dyrektora PZD w Kole p. Grzegorza 

Kujawy do reprezentowania w sprawie o zapłatę.

Następnie p. Kujawa omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Kolskiego w sprawie opinii 

o pozbawieniu drogi kategorii drogi powiatowej.

Zarząd po omówieniu projektu uchwały poddał tę kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów 0
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- wstrzymało się od głosu - głosów 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie i oznaczona Nr 0025.46.128.2025

Starosta zwrócił się z prośbą o załatanie dziury w asfalcie na ul. Sienkiewicza w Kole - na 

wysokości przejścia dla pieszych od strony budynku Starostwa Powiatowego.

Członek Zarządu Powiatu p. Banasiak zwrócił uwagę na zbierającą się wodę po obfitych 

deszczach na łuku drogi powiatowej nr 3403P w Ponętowie Dolnym.

Wicestarosta zwrócił uwagę na konieczność oczyszczenia przepustu w m. Borki.

Członek Zarządu p. Niestrawska opuściła posiedzenie.

Ad 9.

W posiedzeniu uczestniczyli: Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kole p. Gibaszek, Główna księgowa p. A. Kaźmierska oraz Naczelnik Wydziału 

Kadr, Płac i Zdrowia p. Urbaniak. Dyrektor poruszył następujące tematy:

1. W związku z podpisaną umową dotacji pomiędzy Powiatem a SPZOZ w Kole w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania pn.: „Zakup i montaż agregatu 

prądotwórczego w SPZOZ w Kole" Dyrektor zwrócił się z prośbą o zmianę terminu 

wykonania zadania na okres od 06.05.2025 r. do 30.11.2025 r. Zmiana terminu 

wykonania zadania spowodowana jest długim okresem oczekiwania na agregat, który 

będzie wykonany na zamówienie. Zarząd wyraził zgodę.

2. W związku z zapłatą ostatniej raty pożyczki udzielonej przez Powiat Dyrektor Gibaszek 

zwrócił się z prośbą o zwrot weksla in blanco. Zarząd wyraził zgodę.

3. Szpital przekazał potwierdzenia dokumentujące zapłatę za faktury, które zostały 

uregulowane z udzielonej przez Powiat pożyczki. Zarząd zapoznał się.

4. SPZOZ przekazał sprawozdanie finansowe za rok 2024 r. wraz ze sprawozdaniem 

niezależnego biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego, które odczytał 

Dyrektor Gibaszek.

5. Szpital planuje złożenie wniosku o dofinansowanie ze środków Krajowego Planu 

Odbudowy na kwotę netto ok. 5.990.000 zł z przeznaczeniem na cyfryzację szpitala 

(zakup sprzętu, programów oraz szkolenia personelu). Środki na pokrycie kosztów VAT, 

tj. ok. 1.380.000 zł szpital będzie mógł pozyskać z pożyczki udzielonej przez BFF. 

Starosta zaproponował zabezpieczenie w budżecie powiatu na 2026 r. środków na 
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pokrycie kosztów VAT żeby SPZOZ nie musiał korzystać z kolejnej pożyczki 

z zewnętrznej instytucji finansowej. Zarząd wyraził zgodę.

6. Przekazał informację z otwarcia ofert z postępowania na zadanie pn.„Dostosowanie 

budynku „B” SPZOZ w Kole na potrzeby Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego”. 

W wyznaczonym terminie wpłynęły 3 oferty, obecnie trwa ich badanie i ocena.

7. Pismo z NFZ dotyczące propozycji kwot zobowiązań z tytułu świadczeń z zakresu 

ambulatoryjnej opieki od lipca do października 2025 r. Żeby zmieścić się 

w zaproponowanych kwotach przez NFZ szpital musi ograniczyć liczbę przyjęć 

pacjentów w ramach opieki ambulatoryjnej.

Ad 10.

Wicestarosta omówił projekt uchwały Rady Powiatu Kolskiego w sprawie powierzenia Gminie 

Dąbie zadania z zakresu dróg publicznych. Zarząd zapoznał się nie wnosząc uwag.

Ad 11.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta dokonał zamknięcia posiedzenia Zarządu 

Powiatu Kolskiego.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Anna Krupińska 

....................................................... 
\

Podpisy Członków Zarządu: / 

l.Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar Banasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak
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